
STYREMØTE I LILLEHAMMER BRUKSHUNDKLUBB 
ONSDAG 16. JUNI 2021, KLUBBHUSET 

Tilstede: Torill Moe, Ingri Juvenstad, Tone H. Larsson, Line Jahr, Anne Beathe S. 
Andresen, Helene Bjølgerud, May Torill Haug, Monica Eggen. 
Forfall: Marianne Wottestad. 
 

SAK 2/2021 Samarbeidsavtale med Musti – si opp avtale med Buddy 

  Avtale underskrevet fra 01.07.21. 
   Klubbens medlemmer får 10% på sine kjøp fra denne datoen.  
   Det vil bli arrangert 2-3 VIP kvelder i året.  
   Sponsing til arrangement. 

Avtale med Buddy går ut året.  

SAK 8/2021 Deling av hall  

Tilbud fra Hallgruppen på 23 000 + mva. 
Styret ønsker å kartlegge behovene for å dele hallen etter ny timeplan ble satt. 

SAK 9/2021 Klubbklær 

Det bestilles opp klær som legges i klubbhuset, så man kan se på dem.  
Bestilling fra 01.08.21.  
Mulige farger blir grå, rød og svart. 
Hører med Canelana om jakkene vi har hatt tidligere. 

SAK 10/2021 Checkin v/Monica 

Monica informerer styret om løsningen. 
Lages kjøreregler. 
Line og Monica tilgang. 
Line lager en excell fil til gruppelederne, med kurs- og stevneoversikt.  

SAK 11/2021 Miljøet i klubben, nye medlemmer, info? 

 Dette jobber vi med. Tar dette opp i gruppeledermøte. 

SAK 12/2021 Profilering i våre kanaler/medier for eksterne aktører (ref oversendt egen mail 
mottatt fra et medlem). 

 ALLE kurs som foregår i hallen skal legges ut på klubbens hjemmeside, og være åpen for 
alle klubbens medlemmer. Man kan sette krav om forkunnskaper ved kursdeltakelse. 

 Det er ikke tillatt for noen å legge ut private kurs i våre kanaler. 

 Er du admin i en gruppe, så følg med på at inleggene som blir lagt ut er innenfor disse 
rammene. 



SAK 13/2021 Godkjenning av regnskapsbilag og betaling.  

 Torill og Helene godkjenner bilag, Kantall AS godtar betalingene i banken. 

SAK 14/2021 Kursplanlegging – Line  

 Hver instruktør kan tjene max 10 000 kr skattefritt – flere av klubbens instruktører har 
allerede fyllt opp årets kvote. 

 Line har laget oversikt over kurs/instruktører. 

 Venteliste burde være en mulighet.  

SAK 15/2021 Nyhetsbrev – 1 utsendelse – status 

 Venter på innspill. Meld inn til Anne Beathe. 

Eventuelt Konkurranse trening – er det ok med betaling for å delta? 

 Styret kommer frem til at det ikke skal pålegges hver enkelt. Dersom man vil trene et 
annet sted enn på klubbens område, og det koster penger, så må dette dekkes av 
klubben. De gruppene dette gjelder må legge dette inn i deres budsjett for neste år. 

 Gjerde mellom klubbhus og hall. 

 Problem med syklister og andre som kommer over plassen vår når vi trener hund.  
Vi kontakter olympiaparken, og hører om det er greit å få opp et gjerde som forhindrer 
dette. 

 Flytte skilt. 

 Hører med olympiaparken. 

 Reaksjon på treningsmetoder. 

 Her i klubben trenger vi med positiv forsterkning. 
Dersom man opplever ubehagelige scener, kontakt styret.   

 

Mesnali 30.06.21 

Monica Eggen  


